
Referat af Generalforsamling d.20.03.22 afholdt i Ikast klubhus 

1. Casper Olesen valgt til dirigent. 

2. Sæsonen blev afviklet i god sportslig ånd, med et fornuftigt antal køre, selvom der har været 

Corona ,flere af klasserne bød på tætte kampe om mesterskabet. 

3. 0-1600ccm. Der var et flot deltagerantal, 15 havde kørt og 9 af dem havde kørt fuld Dm. Der er til 

2022 lavet om på reglementet, så det er nemmere for nye køre, man forventer 3-4 nye køre til i år. 

Super 1600. 7 havde kørt Dm og 6 havde kørt fuld Dm. 

Super 2000. 23 havde kørt Dm og kun 7 havde kørt fuld Dm. 

Supernational. 11 havde kørt Dm og 5 havde kørt fuld Dm. 

4. Kassereren fremlagde regnskabet som vidste et overskud på 13032,14 kr. 

5. Der var kommet et forslag på flytning af Generalforsamlingen til midt af november, med henblik på 

at de nye i bestyrelsen skulle kunne være med i planlægningen som start medio November. Forslag 

kunne ikke ændres da det ikke for udformet korrekt, så man arbejder på at få udformet et nyt til 

næste år. 

6. Forslag fra medlemmer. Ingen. 

7. Kontingent forsætter som hidtil, ingen ændring. 

8.  Gert Jacobsen og Børge Vinkler 

9. Der blev spurgt til hvad man vil bruge det store overskud til, og bestyrelsen vil arbejde på nogle 

arrangementer der kommer medlemmerne til gode.  

Referent Gert Kjeldsen 


